
BR.0012.1.36.2018 

Protokół Nr 36/18 

z posiedzenia Komisji Budżetowo – Gospodarczej i Rolnictwa  

w dniu 15 stycznia 2018r. 
 

W posiedzeniu udział wzięli radni zgodnie z listą obecności oraz Pani Magdalena Sączawa - 

Szwedowska Skarbnik MiG, Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG, Pani Natalia Spik-

Twardowska, Pani Aleksandra Bąkowska, Pani Katarzyna Dwornik Dyrektor OPS, Pan Andrzej 

Szawan, Pan Jacek Ostrowski oraz Pan Janusz Wargocki Dyrektor ZGKiM „Ślęża”. 
 

 Porządek spotkania: 

1. Harmonogram działań dla wykonania budżetu  w dziale inwestycyjnym, ze szczególnym 

uwzględnieniem ZGKiM „Ślęża”.  

2. Gospodarka niskoemisyjna. 

3. Sprawy różne. 
 

Ad. 2 

Pani Katarzyna Dwornik Dyrektor OPS przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób bezdomnych. 

Dodała, że co roku mają w swoim budżecie zarezerwowane środki na ten cel i w chwili obecnej 

mają 5 osób umieszczonych w schroniskach. Poinformowała, że w związku ze zmianą ustawy o 

pomocy społecznej pojawiła się konieczność podjęcia tego typu uchwały.  

Radna Leokadia Andrzejewska zapytała, czy do tych 5 osób o których była mowa dopłacają ich 

rodziny? 

Pani Katarzyna Dwornik Dyrektor OPS odpowiedziała, że wszystkie te osoby są osobami 

samotnymi.  

 

Komisja jednogłośnie (8 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Pan Jacek Ostrowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Janusza Korczaka w Sobótce, Szkoły Podstawowej 

Nr 2 im. Marii Curie Skłodowskiej, Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Rogowie 

Sobóckim i Szkoły Podstawowej w Świątnikach w ośmioklasowe Szkoły Podstawowe. Dodał, że 

§4 uchwały zostaje zmieniony na wniosek organu nadzoru. Zaznaczył, że zazwyczaj nie stosuje się 

wstecznych dat wejścia w życie przy uchwałach, ale nadzór uważa, że w tym szczególnym 

wypadku jest to możliwe.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Krzeszowski zapytał, czy mamy to na piśmie? 

Pan Jacek Ostrowski odpowiedział, że nadzór dzwonił w tej sprawie do Biura Rady.  

Radna Leokadia Andrzejewska zapytała, czy podjęcie tej uchwały w listopadzie, a teraz zmiana 

zapisu, że wchodzi ona w życie od 1 września nie wynika z tego, że została ona podjęta zbyt późno? 

Pan Jacek Ostrowski odpowiedział, że zgodnie z obowiązującymi przepisami mieliśmy czas na 

podjęcie tej uchwały do 30 listopada 2017r., a uchwała została podjęta 29 listopada. 

 

Komisja jednogłośnie (8 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Pan Jacek Ostrowski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 

żłobkami i klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami na obszarze Gminy Sobótka. Wyjaśnił, 

że zaszła konieczność podjęcia takiej uchwały, ponieważ na naszym terenie działa już klub 

dziecięcy, a my mamy obowiązek go kontrolować przynajmniej raz w roku. 

Radny Zbigniew Goldwasser powiedział, że w projekcie uchwały jest przytoczony dosłownie 

zapis ustawowy, a z tego, co pamięta nie można w uchwałach cytować zapisów, które już wynikają 

z ustaw. Zapytał, co na to Radca Prawny gminy? Powiedział, że nie ma w tej chwili przed sobą 

projektu uchwały, ale dotyczyło to chyba §4 uchwały. 

Pan Jacek Ostrowski powiedział, że art. 55 ustawy ma tylko dwa ustępy więc niemożliwe, aby §4 

został zacytowany z ustawy.  



Radny Zbigniew Goldwasser powiedział, że on nie ma nic przeciwko planowi kontroli, który musi 

być tylko nie chciałby, aby uchwała znowu została zakwestionowana przez nadzór. Dodał, że 

zerknie w domu do swoich notatek i zadzwoni do Pana Jacka o który dokładnie zapis mu chodziło.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Krzeszowski poprosił, aby do sesji sprawdzono, czy w 

projekcie uchwały nie ma powielonych zapisów ustawowych.  

Radny Witold Nazimek zaproponował, aby Pan Jacek teraz poszedł wydrukować art. 55 ustawy, 

aby już dzisiaj wyjaśniono tę kwestię. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Krzeszowski zapytał, czy dotowanie klubu dziecięcego ma 

wpływ na konieczność przeprowadzania kontroli. 

Pan Jacek Ostrowski wyjaśnił, że kontrole muszą być przeprowadzane niezależnie od tego, czy 

kluby są dotowane czy nie.  

 

Pan Jacek Ostrowski przedstawił projekt uchwały w sprawie wysokości i zasad udzielania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na obszarze Gminy Sobótka. 

Poinformował, że art. 60 ustawy o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 mówi, że gmina może 

ustalić jakąś formę dotacji dla żłobków, klubów dziecięcych. Dodał, że tak jak powiedział na 

ostatniej komisji jest to temat do dyskusji. Zaznaczył, że kwoty zaproponowane w projekcie 

uchwały są kwotami zaniżonymi w porównaniu do innych gmin. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Krzeszowski powiedział, że wiele gmin robi tzw. 

przeliczenie godzinowe i wydaje mu się, że ten projekt musi zostać bardziej sprecyzowany. Dodał, 

że projekt uchwały zawiera zapis, że uchwała wchodzi w życie od dnia 1 września 2018r., a przy 

uchwalonym budżecie na 2018r. jego zdaniem nie powinniśmy już takich zmian wprowadzać, więc 

jeżeli już to taka uchwała powinna obowiązywać od 1 stycznia 2019r. Poprosił, aby ten temat 

wrócił na komisję oświaty lepiej przygotowany, być może w kilku wariantach i wówczas Rada 

zastanowi się, czy w ogóle wchodzi w to zagadnienie, bo trochę będzie to gminę kosztowało, a nie 

mamy ustawowego obowiązku. Dodał, że nie ma pośpiechu z tym tematem, ponieważ tak naprawdę 

mowa jest dopiero o roku 2019.  

 

Zapytał członków komisji, kto jest za tego typu rozwiązaniem i zgadza się na przesunięcie projektu 

do dalszych prac 

Głosów „za” 8, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

 

Pani Natalia Spik-Twardowska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu MiG Sobótka pochodzących ze źródeł 

zewnętrznych w ramach programu priorytetowego pn. „Ograniczenie niskiej emisji na obszarze 

województwa dolnośląskiego”. Poinformowała, że w piątek otrzymaliśmy jeszcze prośbę od WFOŚ 

o dokonanie kilku kosmetycznych zmian. Przedstawiła te zmiany. 

Radny Zbigniew Goldwasser zapytał,  czy w złożonych do tej pory wnioskach nie było sytuacji 

wymiany starego pieca gazowego na nowszy skoro teraz doprecyzowujemy, że mowa o źródłach 

ciepła zasilanych paliwami stałymi lub biomasą? 

Pani Natalia Spik-Twardowska odpowiedziała, że nie i należało to doprecyzować, aby ktoś nie 

pomyślał, że wymiana pieca gazowego na nowszy również kwalifikuje się do dofinansowania. 

Radny Witold Nazimek zapytał, czy jeżeli ktoś składał już opinię kominiarską to teraz w związku 

ze zmianą zapisu będzie to musiał zrobić jeszcze raz? 

Pani Natalia Spik-Twardowska odpowiedziała, że nie, ponieważ wymóg posiadania tej opinii już 

istniał, ale należało go zacytować jeszcze w §1 ust. 3.  

Radny Zbigniew Goldwasser zapytał,  czy będzie szansa na ponowienie tego programu? 

Pan Andrzej Szawan odpowiedział, że w środę są umówieni na rozmowę z nowym Prezesem, 

ponieważ zmieniły się władze.  

Radna Leokadia Andrzejewska zapytała, czy można mieć nadzieję na przyjmowanie wniosków w 

2018r.? 

Pan Andrzej Szawan odpowiedział, że bardzo byśmy chcieli, ponieważ zainteresowanie jest 

bardzo duże.  

Radna Leokadia Andrzejewska zaznaczyła, że pyta o to, ponieważ rozmawiali na ten temat na 

Komisji Spraw Obywatelskich na której jasno powiedziano, że nie mamy w budżecie na 2018r. 



zabezpieczonej żadnej kwoty na ten cel. Przypomniała, że na ogólnym zebraniu z mieszkańcami w 

tej sprawie zostało powiedziane, że program będzie działał do 2020r. Zaznaczyła, że nie każdy miał 

możliwość wymiany pieca od razu. Dodała, że mieszkańcy mogą nam zarzucić, że wręcz ich 

oszukano. 

Radny Zbigniew Goldwasser powiedział, że to nas oszukano, ponieważ na początku to 

dofinansowanie miało wyglądać zupełnie inaczej.  

Pan Andrzej Szawan powiedział, że w związku z tym planowane jest środowe spotkanie z 

Prezesem WFOŚ. 

Radna Leokadia Andrzejewska powiedziała, że wymiana tylko tych kotłów z pierwszego naboru 

nie spowoduje obniżenia emisji na terenie naszej gminy. 

Radny Zbigniew Goldwasser powiedział, że 63 piece to praktycznie cała jedna miejscowość.  

 

Komisja jednogłośnie (6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami i klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami w 

przedstawionej Radnym wersji pisemnej 

Głosów „za” 6, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

 

Radny Zbigniew Goldwasser powiedział, że skontaktuje się jeszcze telefonicznie o który zapis 

konkretnie w projekcie mu chodziło, aby skonsultować go z Radcą, czy nie jest to przepisywanie 

ustawy. 

Pan Jacek Ostrowski powiedział, że uchwała ta była już opiniowana przez Radcę, ale w piątek 

może go zapytać jeszcze raz, gdy już będzie wiedział o który zapis konkretnie chodzi.  

 

Pan Andrzej Szawan przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka dla 

terenu położonego w obrębie Sulistrowiczki (przeznaczenie terenu w całości na usługi – wcześniej 

teren w części był usługowy, w części komunikacją samochodową, w części lasem). Dodał, że 

wcześniej ze względu na plan teren ten był mało atrakcyjny, ponieważ niewiele można było tam 

wybudować. Zaznaczył, że teren ten jest bardzo trudny. 

Radna Leokadia Andrzejewska zapytała, czy to jest teren o którym kiedyś mówił sołtys? 

Pan Andrzej Szawan odpowiedział, że tak.  

Radna Leokadia Andrzejewska zapytała, czy sołtys nie składał żadnych uwag podczas dyskusji 

publicznej? 

Pan Andrzej Szawan odpowiedział, że nie. Dodał, że przy starym planie nic tam nie powstanie.  

 

Komisja jednogłośnie (6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Pan Andrzej Szawan poinformował, że kolejne 2 uchwały w sprawie zmiany studium i mpzp są ze 

sobą powiązane i dotyczą terenu położonego przy ul. Cmentarnej w Sobótce. Podkreślił, że studium 

również musi być zmienione, ponieważ w przeciwnym wypadku nie uchwalimy planu. 

Przypomniał, że jest to teren, gdzie chcemy wprowadzić możliwość zabudowy rezydencjonalnej.  

Pani Aleksandra Bąkowska powiedziała, że trzeba brać pod uwagę również to, że Parki 

Krajobrazowe będą próbowały zaskarżyć ten plan.  

Radna Leokadia Andrzejewska zapytała, czego dotyczyła odrzucona uwaga zgłoszona przez 

Parki Krajobrazowe? 

Pan Andrzej Szawan odpowiedział, że była to uwaga bardzo ogólna, na zasadzie „nie, bo nie”. 

Pani Aleksandra Bąkowska powiedziała, że Radcowie namawiają wręcz na zaskarżenie Planu 

Ochrony, który ogranicza nasz rozwój.  

Pan Andrzej Szawan zwrócił uwagę na paradoks, że RDOŚ wydaje nam pozytywna opinię, bez 

uwag, a Parki zgłaszają uwagę, bez wskazywania konkretów dlaczego są przeciwni.  

Pani Aleksandra Bąkowska dodała, że nasze studium uwzględnia zabudowę na tym obszarze.  

Radny Zbigniew Goldwasser zapytał, czy na jednej sesji możemy uchwalić zmianę studium i 

zmianę planu? 

Pani Aleksandra Bąkowska odpowiedziała, że tak.  



 

Komisja jednogłośnie (7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały dotyczący zmiany 

studium w zakresie terenu położonego przy ul. Cmentarnej w Sobótce.  

 

Komisja jednogłośnie (7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały dotyczący zmiany 

mpzp w zakresie terenu położonego przy ul. Cmentarnej w Sobótce.  

 

Radna Leokadia Andrzejewska powiedziała, że w piątek była na przeglądzie kolęd pod Basztą i 

idąc w kierunku Górki przeraziło ją to, co zobaczyła przy szkole. Dodała, że chodzi jej o stan 

chodnika i prace, które były tam wykonywane. Powiedziała, że jej zdaniem chodnik na odcinku od 

Baszty do szkoły jest dla dzieci nie do przejścia (kawałki asfaltu są połamane jak puzzle, a wzdłuż 

krawężnika są odcinki, gdzie asfalt został wycięty, aby położyć kanalizację). Powiedziała, że sama 

Pani Dyrektor powiedziała, że gdy jest po deszczu to dzieci przychodzą do szkoły ubłocone, bo 

muszą przejść ten odcinek. Powiedziała, że był tam wysypany szuter, ale wymieszał się on z 

ziemią. Zapytała, czy na tym ważnym odcinku nie dałoby się coś zrobić z tym chodnikiem, aby 

poprawić jego stan? 

Pan Andrzej Szawan powiedział, że w decyzji jest przywrócenie pierwotnego stanu, ale ze 

względu na warunki zakład nie jest w stanie tego w chwili obecnej poprawić. Dodał, że będą to 

egzekwować.  

 

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany budżetu na 2018r. wraz z uzasadnieniem. Zaznaczyła, że uchwała dotyczy zwiększenia tak 

jak to zostało wskazane w uzasadnieniu i w §1 projektu uchwały zostało to już poprawione. 

Poinformowała, że w 2017r. mieliśmy na domu kultury mniejszy przerób niż planowano i brakuje 

nam 700 tys. zł. (wartość zadania nie ulegnie zmianie). Powiedziała, że propozycja jest taka, aby 

brakujące środki zabrać z dróg w kwocie 200 tys. zł, z gospodarki mieszkaniowej i planów 

zagospodarowania 100 tys. zł oraz aby o 400 tys. zł zwiększyć dochody z tytułu sprzedaży majątku.  

Zaznaczyła, że to nie zostało wpisane w projekcie, ponieważ dyskutowali nad tym jeszcze w dniu 

dzisiejszym.  

Radny Zbigniew Goldwasser powiedziała, że środki nie zostały wykorzystane w 2017r. , ale nie 

poprawialiśmy budżetu w tym zakresie w 2017r. 

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG wyjaśniła, że 29 listopada otrzymaliśmy 

dopiero podpisany harmonogram, a do 15 listopada składamy projekt budżetu do RIO i Rady 

Miejskiej. Dodała, że gdyby wprowadziła to w ramach autopoprawki to byłaby zmiana na wyniku 

budżetu i tego w autopoprawce się obawiała. Powiedziała, że dzięki tym środkom kredyt obrotowy 

na początku roku nie był od razu potrzebny.  

Radna Leokadia Andrzejewska powiedziała, że ją martwi to, że musimy te środki przesunąć 

właśnie z dróg tym bardziej, że wszyscy wiedzą jakie mamy drogi, a kwota zaplanowana na 2018r. 

na ten cel wcale nie była wysoka. Dodała, że podobne obawy ma co do 100 tys. zł z budynków 

mieszkalnych.  

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG wyjaśniła, że gospodarka mieszkaniowa 

nie dotyczy remontów budynków, ponieważ remonty przeprowadza ZGKiM „Ślęża”.  

Pani Aleksandra Bąkowska odpowiedziała, że są to środki ich referatu na wyceny, podziały 

geodezyjne, akty notarialne, księgi wieczyste itp. 

Radna Leokadia Andrzejewska powiedziała, że martwi ją to, że jeżeli nie otrzymamy dotacji to 

nie będziemy mieli z czego zwrócić 200 tys. zł na drogi. 

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG powiedziała, że więcej na temat 

pożyczki w WFOŚ będzie wiedziała w środę.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Krzeszowski powiedział, że założenie jest takie, że jest to 

jedynie chwilowe przesunięcie środków z dróg.  

Radny Zbigniew Goldwasser powiedział, że jeżeli część rzeczy nie została zafakturowana na 

domu kultury w 2017r. to znaczy, że mamy opóźnienie w realizacji zadania. Dodał, że sam 

Dyrektor mówił tydzień temu na komisji o przesunięciu otwarcia na maj lub czerwiec.  

Pan Andrzej Szawan odpowiedział, że nie ma żadnego opóźnienia. Dodał, że być może na 

dokończenie potrzebne będą jakieś 2 tygodnie, ale w całym procesie inwestycyjnym to tak 



naprawdę jest nic i w żaden sposób nie zagraża to terminowi zakończenia inwestycji. Powiedział, że 

po wykonaniu inwestycji Dyrektor musi przeprowadzić jeszcze postępowania dotyczące 

wyposażenia i być może z tego wynika przesunięcie terminu. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Krzeszowski zapytał kto będzie przeprowadzał przetarg na 

wyposażenie domu kultury? 

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG odpowiedziała, że gmina, ale Dyrektor 

musi pewne rzeczy sprecyzować.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Krzeszowski zapytał, czy już wiadomo, czy ogrodzenie przy 

cmentarzu można podciągnąć pod projekt rewitalizacyjny? 

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG powiedziała, że rzeczywiście 

ogrodzenie to się już przewraca i gdyby rozpisywano przetarg to być może byłaby możliwość 

wpisania również tego ogrodzenia. 

Pan Andrzej Szawan zaznaczył, że  trzeba uwzględnić również to, że cmentarzem zarządza 

Hadlux.   

 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla przedstawionego projektu zmiany 

budżetu 

Głosów „za” 8, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Krzeszowski poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęło 

pismo Pani M.G. dotyczące umożliwienia dołączenia do programu na wymianę pieców, ale dopóki 

nie zakończą się rozmowy z WFOŚ nie jesteśmy w stanie odpisać nic konkretnego na to pismo. 

Wyjaśnił, że Pani chciałaby wziąć udział w naborze, który został już zakończony.  

 

Ad. 2  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Krzeszowski powiedział, że tak naprawdę zahaczyli już 

dzisiaj o temat związany z gospodarką niskoemisyjną. Zapytał Panią Skarbnik czy jeszcze chce coś 

dodać? 

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG powiedziała, że sporządzany jest 

wniosek i w środę zapyta w WFOŚ czy wystarczy uchwała budżetowa, ale znając praktyki WFOŚ 

trzeba będzie jeszcze podjąć dodatkową uchwałę dotyczącą zaciągnięcia pożyczki. Dodała, że jeżeli 

tak się okażę to przygotuje tę uchwałę i prześle ją Radnym.  

 

Ad. 3 1:27:30 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Krzeszowski powiedział, że poprosił Dyrektora ZGKiM 

„Ślęża” o przesłanie harmonogramu prac na rok 2018 i każdy radny go otrzymał.  

Radny Zbigniew Goldwasser zapytał po co tak naprawdę został sporządzony ten harmonogram? 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Krzeszowski odpowiedział, że jego zdaniem po to, aby po 

ilości zadań ustosunkować się do tego, czy ZGKiM „Ślężą” w ogóle jest w stanie zrealizować 

wszystkie zadania pod względem organizacyjnym, ludzkim i sprzętowym. 

Pan Janusz Wargocki Dyrektor ZGKiM „Ślęża” poinformował, że przygotowali 2 tabele. Jedna 

dotyczy zadań inwestycyjnych zleconych przez gminę, a druga inwestycji zleconych przez 

inwestorów prywatnych (tabele stanowią załącznik do protokołu).  

Radny Emil Pawlina zapytał, co oznaczają poszczególne kolory? 

Pan Janusz Wargocki Dyrektor ZGKiM „Ślęża” wyjaśnił, że kolor czarny to projekty i mapy, 

kolor niebieski to woda, kolor czerwony to kanalizacja, a kolor zielony to kanalizacja deszczowa. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Krzeszowski zapytał, czy zakład idzie w kierunku, że jakaś 

inna firma będzie wspomagać zakład, czy raczej w kierunku powiększania parku maszynowego? 

Pan Janusz Wargocki Dyrektor ZGKiM „Ślęża” odpowiedział, że idą w obie strony.  

Pan Andrzej Szawan powiedział, że jeżeli będziemy mogli zlecić budowę największego zadania 

związanego z kanalizacją to tak się stanie, ale to dopiero okaże się w środę, bo może być tak, że 

wykonawca będzie musiał zostać wyłoniony w drodze przetargu.  

Radny Witold Nazimek powiedział, że w przedstawionym harmonogramie napisano, że jeżeli 

chodzi o największe zadanie to od kwietnia do końca roku przewidziano wybudowanie 350m 

odcinka kanalizacji. 



Pan Janusz Wargocki Dyrektor ZGKiM „Ślęża” wyjaśnił, że jest to pomyłka.  

Pan Andrzej Szawan powiedział, że projekt zakłada realizację całego zadania maksymalnie w 

ciągu 2,5 roku. Dodał, że w pożyczce z WFOŚ jasno są wyznaczone wszystkie terminy.  

Radny Witold Nazimek powiedział, że wszyscy zdają sobie sprawę z tego, jaka jest różnica 

pomiędzy zleceniem, a przetargiem. Dodał, że uważa, że zakład da radę sobie z tym zadaniem. 

Zaznaczył, że ryzyko jest zawsze. 

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG powiedziała, że dotacja i pożyczka z 

WFOŚ mają bardzo duże obostrzenia i dopiero po spotkaniu w środę będą wiedzieli, czy zakład 

może przystąpić do realizacji tego zadania.  

Radny Emil Pawlina zapytał, czy jest już decyzja z Tauronu w sprawie uruchomienia 

wybudowanego odcinka kanalizacji w Mirosławicach? 

Pan Janusz Wargocki Dyrektor ZGKiM „Ślęża” odpowiedział, że jeszcze nie.  

Radny Zbigniew Goldwasser poinformował Dyrektora ZGKiM „Ślężą”, że we wcześniejszej 

części komisji poruszono temat chodnika na wysokości SP 2 i proszą o przywrócenie stanu tego 

chodnika do tego sprzed wykonywanych prac (szczególnie na wysokości szkoły). 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Krzeszowski poruszył temat wyżłobień w ul. Cmentarnej, 

jako pozostałości być może po rurze gazowej lub innych pracach (odcinek gdzie są „kocie łby”). 

Dodał, że teraz zwiększy się ruch na tej drodze. Zaznaczył, że nie zostało to zniszczone teraz. 

Radny Mirosław Lech powiedział, że jest to już chyba ostatnia taka zabytkowa ulica w całym 

mieście. 

Pani Aleksandra Bąkowska powiedział, że będą interweniować. 

Radny Rafał Kotwica zapytał o dokumentację projektową ruchu zastępczego przy budowie 

kanalizacji w Księginicach Małych. Zapytał czy droga Pszenna również zostanie wykorzystana? 

Pan Janusz Wargocki Dyrektor ZGKiM „Ślęża” powiedział, że jeżeli nie uda się tego ominąć to 

tak jak w Przezdrowicach na jakiś czas droga zostanie zamknięta.  

Radny Zbigniew Goldwasser zapytał na jakim etapie są rozmowy urzędu z projektantkami w 

sprawie Crab Houses? 

Pan Andrzej Szawan powiedział, że po komisji poinformuje Radnych szczegółowo jak wygląda 

sprawa. 
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